
 

 
 

u příležitosti  

otevření  

nového  

víceúčelového 

hřiště v 

Habarticích 
 

 

Pár momentů ze soboty 17. 7. 2021  -  i když počasí nám 

hodně nepřálo  sešlo se šest družstev nohejbalových 

nadšenců  a nové  hřiště  bylo  „zprovozněno“ …   

 

 
 



 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 
 

 

Přestřihnutí pásky se zhostili pan senátor Michael Canov a starosta 

naší obce Stanislav Briestenský…  
 

 
 

                                                              a může se hrát = sportovat  



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 
 



 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

Habartičtí „OBHÁJCI“ obhájili opět 1. místo !!  (gratulujeme) 

Pro 2. místo (ti v bílém dresu) si přijeli sportovci ze sousedního 

polského Zawidówa.  
 

 

 

 

  

 



 

  


